
 

Enkel fråga till ansvarigt regionråd 
 
Region Gävleborgs testkapacitet för Coronaviruset 
 
 
I Gefle Dagblad kunde vi den 27 oktober läsa att Folkhälsomyndigheten redan i januari 
uppmanat Sveriges regioner att ställa om sina laboratorier för att kunna hantera tester för 
coronaviruset. Region Gävleborg valde dock att inte hörsamma detta och istället valde 
man att avvakta. När viruset sedan bröt ut i Sverige var testkapaciteten onödigt låg. 
 
Vidare kan man läsa i artikeln att ett flertal smittskyddsläkare är kritiska till att man inte 
gjorde den nödvändiga omställningen då ”en större provtagningskapacitet tidigt under 
epidemin kunnat bidra till att bromsa smittspridningen i Sverige.” 
 
Sen pandemin började har drygt 6000 personer dött i Sverige. En oerhört hög siffra sett i 
relation till Sveriges befolkningsmängd. 
 
Frågan är då vad Region Gävleborg kunnat göra annorlunda. Varför hörsammades inte 
Folkhälsomyndighetens vädjan om en omställning för att öka kapaciteten i vår region. 
 
Min fråga till ansvarigt regionråd blir därför följande: 
 
Varför hörsammade inte Region Gävleborg omedelbart den vädjan om utökad kapacitet 
för provtagning och hantering av tester i laboratorium som kom från 
Folkhälsomyndigheten? 
 
 
För Sverigedemokraterna 
 
Richard Carlsson 
Oppositionsråd 


